
 
 

 

ZÁPIS č. 11/23 

Ze 13. zasedání zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 11.12.2023 

Přítomni: dle presenční listiny 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení – doplnění a schválení programu  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení zápisu ze zasedání ze dne 20.11.2023 
4. Rozpočtové opatření č. 10 
5. Schválení rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2024 
6. Schválení ceny vodného na rok 2024 
7. Schválení rozpočtu fondu obnovy vodovodu na rok 2024 
8. Plán inventarizace za rok 2023 
9. Pověření k provedení veřejnosprávní kontroly MŠ Pňov-Předhradí 

10. Schválení podpisu smlouvy o uzavření budoucích smluv o připojení nových 
odběrných míst s ČEZ Distribuce a.s. 

11. Schválení nákupu sekačky Seco 
12. Informování o uzavírání smluv na věcná břemena po kanalizaci 
13. Schválení smlouvy o zpracování žádosti o dotaci na odpady 
14. Schválení příkazní smlouvy s městem Nymburk 
15. Dotazy a připomínky zastupitelů 
16. Diskuse 
17. Návrh usnesení 
18. Závěr 

 
Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 
 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Na program ZO byl dodatečně přidán bod č. 14. Je přítomno 6 zastupitelů, omluven 

Jan Pavlíček, zastupitelstvo je schopné usnášení.  

Hlasování: 7-0-0 

 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII., odst.5., Jednacího řádu určeni Beneš Milan a 

Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 20.11.2023 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený. Schválený zápis bude 

zveřejněn na webových stránkách obce do konce týdne. 

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 20.11.2023 bez připomínek. 

 



 
 

 

 

 

K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.10. Plné znění 

rozpočtového opatření je vždy ke stažení na úřední desce.  

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.10. 
 
 
K bodu 5. Starostka seznámila přítomné s rozpočtem pro rok 2024. Od vyvěšeného návrhu se 

změnilo toto: U položek zastupitelstvo obcí, veřejná správa a péče o vzhled obcí došlo 

k úpravě a položka náhrady za nemoc se slučuje s položkou platy nebo odměny. V položce 

odměny zastupitelů došlo ještě k přepočítání platu starostky dle nové platové tabulky, 

kterou obec obdržela minulý týden. Dále byla navýšena položka příjmová – daň z nemovitosti 

o 80% - schválený konsolidační balíček. Snížen naopak byl příjem z loterií o                               

35.000Kč – schválený konsolidační balíček.  Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočet obce Pňov-Předhradí pro rok 2024 jako schodkový krytý 
z přebytků z let minulých. Pověřuje také starostku  ke srovnání rozpočtu obce 
k 31.12.2023. 
 

 

K bodu 6. Starostka seznámila přítomné s kalkulací pro výpočet vodného pro rok 2024. Cena 
jednoho kubíku vody vychází na 93,97Kč včetně 12% DPH. Dalo se hlasovat.  
Hlasování: 6-0-0    

Usnesení: ZO schvaluje cenu vodného na 93,97Kč vč. DPH za kubík.  
 

 

K bodu 7. Starostka odkázala na bod výše, kde se probírala kalkulace vodného na rok 2024. 

Na základě tohoto výpočtu byl stanoven fond obnovy ve výši 208 633,-Kč. 

Hlasování: 6-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočet fondu obnovy vodovodu na rok 2024 ve výši 208 633,- Kč. 
 
 

K bodu 8. Starostka představila inventarizační plán za rok 2023. Členové inventarizační 

komise jsou Ing. Jana Bydžovská, Jan Pavlíček a . Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje plán inventarizace obce Pňov-Předhradí za rok 2023. 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

K bodu 9. Starostka vysvětlila přítomným, že obec má jako zřizovatel příspěvkové organizace 

povinnost podle zákona provést veřejnosprávní kontrolu v MŠ Pňov-Předhradí. Jelikož 

zaměstnankyně obce vede MŠ Pňov-Předhradí účetnictví, má obec perfektní přehled o tom, 

za co jsou prostředky utráceny, ale i přesto je nutné kontrolu oficiálně provést. Starostka 

navrhuje do komise provádějící kontrolu sebe a Terezu Pychovou. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  

 

Usnesení: ZO pověřuje Ing. Janu Bydžovskou a Terezu Pychovou provedením 
veřejnosprávní kontroly MŠ Pňov-Předhradí. 
 
 
K bodu 10. Starostka seznámila přítomné s podstatou smlouvy o uzavření budoucích smluv o 

připojení nových odběrných míst s ČEZ Distribuce a.s. Jedná se o zasíťování průmyslové zóny 

v Pňově. Konkrétně o tyto obecní budovy či pozemky: halu u seníku, stodolu sběrného dvora 

a parcelu, kterou využívá Kynologický klub Pňov. Vyměřená částka je 51.660Kč, která činí 

podíl obce na oprávněných nákladech za připojení. ČEZ zbuduje novou pojistkovou skříň u 

pozemku MT Staves s.r.o. a odtud již bude na obci, aby dál vedení vybudovala. Jelikož zde 

není žádná stavba k bydlení nebude dál ČEZ přípojky spolufinancovat. Až bude hotová 

projektová dokumentace na pojistkovou skříň ze strany ČEZu, začne obec s projektováním 

svých přípojek a následně je vybuduje. Projekt by mohl být do konce roku 2024 hotov a 

v roce 2025 by se mohly přípojky realizovat. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje podpis smlouvy o uzavření budoucích smluv o připojení nových 
odběrných míst s ČEZ Distribuce a.s. 
 
 
K bodu 11. Starostka představila cenovou nabídku na sekačku SECO Starjet P5 vč. sečení 

122cm od firmy Nářadí a stroje Šátek s.r.o.  Byla předložena nabídka v celkové částce 

163.000 Kč včetně DPH. Tato cenová nabídka je omezená počtem akčních kusů ve výprodeji. 

Běžně se tento typ sekačky nabízí se sečením 102cm. Tento náš poptaný kus je se sečením 

122cm, což je pro sekání fotbalového hřiště a prostranství úplně ideální. Běžná cena dle 

heuréky je se sečením 102cm je cca 170.000 Kč a se sečením 122cm cca 182.000 Kč. Nabídka 

je to tedy opravdu výhodná. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO schvaluje pořízení sekačky Seco Starjet P5 122 za cenu 163.000 Kč od firmy 
Nářadí a stroje Šátek s.r.o. 
 
 
K bodu 12. Starostka informovala zastupitele a přítomné o uzavírání smluv o služebnosti 

s majiteli pozemků, po kterých vede hlavní řad kanalizace. Svazek obcí Jižní Polabí (tedy obec 

Pňov-Předhradí, Sokoleč a Oseček) schválil jednorázový poplatek za věcné břemeno 500 Kč 

na smlouvu.  Od ledna 2024 se začne jednat s jednotlivými vlastníky a smlouvy se začnou 

uzavírat. ZO bere toto oznámení na vědomí.  
 

 
 



 
 

 

K bodu 13. Starostka informovala přítomné o možnosti zažádat o dotaci na nakládání 

s odpady. Tato výzva bude vyhlášena na konci ledna  2024 nebo v průběhu února 2024. Lze 

na ní zažádat o dotaci např. na na pořízení kontejnerů na tříděný odpad, velkoobjemových 

kontejnerů na sběrný dvůr, popelnic na door to door systém např. na bio odpad nebo 

vybudování zpevněných ploch a oplocení míst na sběr tříděného odpadu. Všechny tyto 

zmiňované věci má obec v plánu pořídit v roce 2024. Vypsaná výše dotace bude pokrývat 

70% vložených nákladů na investice. Jedná se o výzvu z OPŽP 2021-2027, Specifický cíl                

1.5 – Podpora přechodu na oběhové hospodářství účinně využívající zdroje. Uznatelnými 

náklady je DPH i částečně služby dotační firmy (zatím není výzva vypsána a nejsou známy 

přesné údaje, ale u předešlé se pohybovala mezi 5-10% z celkových nákladů vč. DPH). Na 

základě velmi kladného doporučení byla oslovena firma Alnio Group s.r.o., která se  zabývá 

dotacemi a veřejnými zakázkami. Více se zaměřují právě na výzvy ohledně odpadů a jsou 

velmi úspěšní při jejich získávání.  Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO opravňuje starostku k podpisu smlouvy o zpracování žádosti o dotaci a 
analýzy, zajištění organizace výběrového řízení a poskytování dotačního managementu  
s firmou ALNIO Group s.r.o. 
 
 
K bodu 14. Starostka vysvětlila přítomným podstatu příkazní smlouvy s městem Nymburk. 

Jedná se o smlouvu řešící příspěvek obce na dopravní obslužnost. Na občana byl pro rok 

2024 odhlasován poplatek ve výši 180Kč. K 1.1.2023 měla obec 615 trvale žijících občanů.  

Celková částka tedy činí 110.700Kč. Smlouva se podepisuje s městem Nymburk, protože celé 

jednání za všechny obce od loňského roku zaštiťuje. Několik posledních let se o vše staralo 

město Městec Králové. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 6-0-0  
 

Usnesení: ZO opravňuje starostku k podpisu příkazní smlouvy s městem Nymburk. 
 
 
K bodu 15. Dotazy zastupitelů:  
 
Oznámení, že se mění model pořádání zastupitelstva obce. Do teď bylo až na výjimky 
pořádáno každé druhé pondělí v měsíci. Od ledna 2024 najedeme na model každé třetí 
pondělí v měsíci. Má to více důvodů, jedním z nich jsou rozpočtová opatření.  
 
 
K bodu 16. Diskuze:   

Upozornění na spadlou větev na evangelickém hřbitově. Již bylo řešeno s paní farářkou, 
zda větev sbor odstraní. Požádala obec o její odklizení. Bude tedy odstraněna obcí.  
 
Dotaz na vykolíkovaná pole na více místech v obci. Vysvětleno, že se jedná jen o vytyčené 
cesty pro zemědělce.  
 
Dotaz, zda bude zkulturněno i sběrné místo na tříděný odpad v Předhradí. Vysvětleno, že 
to je v plánu. Nicméně na současném místě to není možné, protože pozemek pod 



 
 

 

kontejnery je Státního pozemkového fondu. Nové místo – zpevněné plochy a ohrádky 
budou naproti bytovce v zeleném pruhu. 
 
 

K bodu 18. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 19. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 20:45 hodin. 

 

 

 

 

V Pňově-Předhradí 12.12.2023 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  …………………         a          Zvěřina Jan  ……………………….. 

    

                   

        …………………………………..                                         ………………………………….. 

                Jan Pavlíček                                            Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                              starostka 


